
Candidats a les 
Eleccions Generals 

Amb la publicació de les llistes hi trobem 
diverses persones que han nascut viscut o 
tenen relació amb Granollers. En la candida
tura dels Partits Socialistes de Catalunya hi 
trobem en Josep Verde i Aldea en el número 
3. En la de Convergència i Unió, en Josep 
Garrell i Pubill en el número 14. I en la del 
Bloc d'Esquerra d'Alliberament Nacional, en 
ei número 10, en Ricard Pedrals, i en el nú
mero 13 en Salvador Casanovas I Grané. 

Malgrat que només dues persones dels 
anomenats mantinguin una vinculació local, 
Garrell i Casanovas, em volgut ampliar amb 
els que vivent a la capital han tingut relació 
amb el nostre Granollers. 

Comunicat 
Electoral 
EI Comitè Local de Convergència i Unió, 
ens ha comunicat la llista de granollerins 
que presentarà en la seva candidatura a 
les properes Eleccions Municipals, són: 

Oriol Montana i Tuset; Josep Garrell i 
Pubill; Pere Canal i Baliu-, Ramon Casa
novas i Tresseras; Jaume Clusella i Sala; 
Josep Serraíusell i Siljes; José Caneiro Be-
reijo; Alexandre Codinach i Telesforo; 
Joan Guirado i Solves; Isidre Timó i Prat-
ginestós; Jaume Camp i Lloreda. 

Postal del Barri Bellavista 

El local de rAssociació de Veïns per als ancians 
La promesa que es féu als nostres avis 

en la Festa d'Homenatge a la Vellesa d'habi-
l.tar el local de l'Associació, per ells, podrà 
ser una realitat, ja que la Ca^xa d'Estalvis 
de Sabadell, ha concedit a tal fi un premi de 
dues-centes mil pessetes, pel concurs social 
i cultural celebrat amb motiu del Dia Mun
dial de l'Estalvi. La notícia ens fou donada en 
l'Assemblea celebrada el dia 13, I tot seguit 
es formà una comissió que, amb col·laboració 
amb la Junta, s'encarregarà de portar a terme 
el més aviat possible, les millores necessà
ries al local per complir aquest servei so
cial. 

Així mateix a l'Assemblea que començà 
comentant els actes que es feren amb mo
tiu de les Festes Nadalenques, donaní-se grà
cies, per la seva organització, a la Vocalia 
de la Joventut i a les entitats d'Estalvi, per 
l'ajuda econòmica, es comentà que, com l'any 
passat, la Policia tornà a escurçar el recor
regut de la Cavalcada de Reis. 

Tot seguit es passà als informes de les 
Comissions, la de Sanitat ens explicà les 
gestions fetes als metges del Dispensaris 
per canviar l'horari del Pediatre, que visita a 
les vuit i mitja del matí, hora gens adequada 
per a la mainada, no han ree xit al contestar 
els metges que no el variarien si no era per 
una ordre de l'Inspector; també es digué que 
si algun malalt allitat necessités injectar-se, 
es demanés el volant corresponent al doctor, 
que sovint se n'oblida, i aleshores el practi
cant cobra el servei. 

Sobre la guarderia, que fa més d'un any 
està concedida, no se'n sap res, l'Ajuntament 
fa cinc mesos aue contesta sempre que els 
papers resten aturats al Ministeri de l'Inte

rior, però a la Generalitat fa pocs dies ens 
digueren que l'Ajuntament ho havia comuni
cat feia un mes i havien presentat els pa
pers, es temen que encara estiguin a la Ca
sa Gran. De les noves aules se sap que 
pràcticament estan acabades, oerò com que 
no hi ha ni llum, ni aigua, ni tampoc clave
gueres, i els accesos no estan acondicionats, 
s'haurà d'anar pagant el lloguer dels locals 
provisionals que les supleixen. 

En quant al pont, la petició d'una entrevis
ta amb el Sr. Alcalde, per part de la Comis
sió d Urbanisme, per aclarir la situació actual 
del projecte l'única resposta que s'ha obtin
gut és que els tècnics estan estudiant els 
informes demanats i d'això ja fa dos mesos. 

En el capítol de precs i preguntes es va 
veure que l'interès dels assistents es decan
tà pel tema de les Eleccions Municipals, 
tant pel que fa referència a la solució dels 
problemes que té el Barri com pel fet que 
una bona part dels assistents demanà que 
I Associació de Veïns hi participés, tant és 
així que es proposà i es donà per unanimi
tat un vot de confiança a la Junta perquè po
gués lograr una llista de caire popular inte
grada per gent vàlida i honrada, tant del Barri 
com dels altres nuclis que formen el muni
cipi, de cara a les properes eleccions muni
cipals. 

Per acabar, tant la Junta, com l'Assemblea, 
es ratificaren en l'acord que el local de l'As-
socició de Veïns, durant la campanya electo
ral estaria a disposició de totes les forces 
polítiques que el sol·licitessin. 

Les Franqueses del Vallès, gener del 1978. 

Joan Peypoch i Fochs 

ESQUÍS 
GUANTS 

BOTES 
ULLERES 

ANORAKS.. 

Tot el que cal pels Esports d'Hivern 

ho trobareu a: 

Esports SASTRE 
Plaça Perpinyà, 15 - Telèfon 870 54 50 
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